



Ref. :

Date :

تعميم (١ / 2019)
Announcement

الرقم : و.ص.ا.م.ع.م.ص.خ
التاريخ : ١٤٤٠ هـ / ١٢ / ١١
الموافق : ١١ / ١١ / ٢٠١٩ م

The Directorate General of Private Health Establishments is delighted to invite you to participate and register in The Private Health Establishments Excellence Award 2019, which aims to motivate the Private Health Establishments to adapt responsible practices within it establishments and toward the community.

The award has many categories, and each one will be evaluated technically and professionally. There will also be cooperation between the Departments of Private Health Establishments in the regions and the Private Health establishments for the execution of this award.

The award will be celebrated annually in the month of May which encounters the day of upgrading the Department of Private Health Establishments to the Directorate of Private Health Establishments according to the Royal Decree issues on 22nd May 2011. This annual celebration will include a series of events organized by the Private Health Establishments this will take place all over the Sultanate in the period "between 28 April – 5 May 2019".

يسر المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة أن تدعوكم للمشاركة و التسجيل في جائزة الإجازة لمؤسسات القطاع الطبي الخاص 2019، و التي تهدف لحث و تشجيع مؤسسات القطاع الطبي الخاص لتبني ممارسات طبية مسؤولة داخل مؤسساتهم و إتجاه المجتمع.

توجد العديد من الفئات لجائزة الإجازة لمؤسسات القطاع الطبي الخاص، كل منها سوف يقيم فنياً و مهنياً. سوف تركز الجائزة على التعاون ما بين دوائر المؤسسات الصحية الخاصة بالمحافظات و مؤسسات القطاع الطبي الخاص لتنفيذ هذه المبادرة.

سوف يتم الإحتفاء بهذه الجائزة سنوياً في شهر مايو من كل عام حيث يصادف هذا الشهر تاريخ ترقية دائرة المؤسسات الصحية الخاصة إلى مستوى المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة بناءً على المرسوم السلطاني الصادر بتاريخ 22 مايو 2011م، و سيصاحب هذا الإحتفال السنوي فعاليات و عروض مختلفة من قبل مؤسسات القطاع الصحي الخاص بجميع محافظات السلطنة خلال الفترة من 28 ابريل إلى 5 مايو 2019م.

مرفقات / Attachments:

- دليل الجائزة / Award Booklet
- روابط التسجيل على حسب فئات الجائزة / Registration links

١٥ / ١٢ / ٢٠١٩

